



Revitalizing Shower Cream 有機滋養豐營沐浴乳

Organic shower cream rich in natural active ingredients such as argan oil and ginseng root extract with revitalizing and emollient properties. Thanks to the extremely delicate cleansing base, can be used on sensitive skin too. It leaves the skin soft and delicately scented.

純正有機沐浴乳蘊含摩洛哥堅果油及人蔘根莖提取物，有效回復肌膚幼滑狀態，敏感肌膚同樣適用。

200 ml - P.code 41040 ICEA 227 BC 017



Nourishing Shampoo 有機滋養豐營洗髮乳

Delicate shampoo suitable for dry, lifeless, damaged, treated and normal hair. Its organic active ingredients reinforce and hydrate the scalp and hair, giving the latter a shiny appearance. For frequent washings, also in the case of problems of hair loss.

特別為乾燥、稀疏、受損及漂染過的髮質而設，其蘊含的有機活躍成份，可鞏固及滋養頭皮，令髮質更亮麗。經常使用，可減少掉髮。

200 ml - P.code 41090 ICEA 227 BC 041



Protective Hand Cream 有機蜂膠護手霜

Hand cream with nourishing, anti-microbial, decongestant, skin repair and healing properties thanks the organic propolis extract and extra virgin olive oil content. It is absorbed quickly without leaving any trace of grease.

具有抗菌功效的護手霜，蘊含有機蜂膠提取物及純正橄欖油成份，而且瞬間被吸收，有效修復及滋潤雙手，清爽不油膩。

100 ml - P.code 42040 ICEA 227 BC 009



Hydrating Foot Cream 有機深層滋養腳霜

Moisturizer, protective and soothing feet cream made with organic baobab oil, organic shea butter, and organic beeswax with hydrating, nourishing and film-forming properties. Suitable for all tissues, fissures, hot and tired feet, foot with odor problems.

護足乳霜蘊含有機猴麵包油、有機乳木果及有機蜂蠟成份，針對雙足乾燥、氣味及疲倦等問題，長時間滋潤足部皮膚，補充水份。

100 ml - P.code 42045 ICEA 227 BC 084



Massage Body Candle 有機倍潤按摩精油蠟

Our organic body candle, not only stimulates the senses and relaxes the body during massage, is also an ideal cosmetic. Its composition of 100% organic oils and butters, soothes, firms and nourishes the skin. Available in different fragrances.

百份百使用有機精油的精油蠟與按摩油二合為一，不單止在按摩時帶來香氣感受，更可以用來按摩，充分滋養肌膚，加倍放鬆身、心、靈。提供多款香味選擇。

100 ml - P.code 6060-84 ICEA 227 BC 026

TO MEET ALL *THE NEEDS* OF
DIFFERENT SKIN TYPES,
WE HAVE CREATED
SPECIFIC COSMETIC LINES.

我們創造出多種針對性的產品系列，
以滿足不同肌膚的需要。



BIO PROTECTION

有機豐營修護系列
專為乾性及敏感皮膚而設，有效保護及深層滋養肌膚，同時適用於長期暴露於乾燥及寒冷天氣的膚質。



BIO REGULATION

有機淨化控油系列
此護膚系列可淨化平衡肌膚油脂分泌，特別適合年輕及暗瘡皮膚。



BIO VITA

有機活顏亮肌系列
此抗衰老系列可保護肌膚年輕，改善皮膚彈性及亮度，適合正常及健康肌膚。



BIO STARS - special massage

有機活膚修護 - 專業按摩系列
特別為按摩而設的專業產品，高品質的有機身體護理油與按摩精油蠟。



BIO STARS - divine spa

有機活膚修護 - 非凡水療系列
百份百有機意大利純精油、複合精油和有機基底油。



for your baby

親寶寶系列
為了寶寶將來的健康，我們的這個產品系列，安全照顧和保護寶寶的肌膚。



Premamam

準媽咪系列
專為孕婦而設的系列，一系列的有機、無加添及多種維他命的產品，安全地照顧媽媽的需要。

Jayanti is a trademark of J Art Design Italia srl

Via Mauro Macchi, 8 - 24124 MILANO (ITALY)

Tel.: +39 02.67739041 Fax.: +39 02.87163614

info@jartdesign.it - www.jayanti.eu / www.jayanti.it

info@jayantihk.com - www.jayantihk.com

f jayanti.hk



ITALIAN
ECO ORGANIC
CERTIFIED
COSMETICS

BIO STARS
★ Special needs skin ★



賽雅堤為照顧消費者愛美及追求健康的需要，因此研製出一系列使用有機及天然成份的產品，而且不含有害物質包括揮發性基本甲酸酯、礦物油等石油製品，加上拒絕動物測試，所有產品均通過意大利 **ICEA** (歐盟其中最大認證機構) 有機認證，安全可靠。

BIO STARS SPECIAL NEEDS SKIN

有機活肌修護系列

專門針對肌膚特別需要而設的系列，產品包括精華素、精油，功效性膏霜及磨砂產品等。

FACE WELLNESS

Anti-Age Firming Face Lift 有機塑顏提升精華

Thanks to the exceptional tensor effect of Sichuan pepper extract, since the first application, you will notice a filling and a reduction of wrinkles. Your skin will be smooth, tight, bright and youthful.

蘊含四川椒提取物，塗上臉後馬上會感受到皮膚變得緊緻，更有效減退皺紋，令肌膚更光滑年輕。

30 ml - P.code 46011 ICEA 227 BC 078

Lightening Face Serum 有機嫩白亮肌精華

100% natural lightening serum (does not contain acids or other aggressive substances) that allows to obtain a clear and bright skin and the mitigation of melanic skin spots. Suitable for skin with solar, senile and results of acne melanic spots (great for both face and hands).

百份百純天然成的亮肌精華素（絕不含酸性及其他有害物質），有效亮白肌膚及減淡臉上雀斑，適合日曬及衰老膚質，同時適用於手部肌膚。

30 ml - P.code 46015 ICEA 227 BC 073

Anti-Age Eye Contour Serum 有機眼部緊緻精華

thanks the high concentration of natural active ingredients as Dead Sea salts and organic Zantalene, this excellent product is great to treat and prevent blemishes around the eyes (crow's feet, bags, dark circles).

蘊含死海鹽及有機安塔爾(四川花椒)成份的眼部精華素，有效預防魚尾紋、眼袋及黑眼圈等眼部問題。

15 ml - P.code 46001 ICEA 227 BC 079

Purifying Serum 有機淨化注氧精華

our laboratories have formulated this extraordinary organic product, to be a valuable aid, in case of problem of acne, seborrhic, asphyxiated and impure skin. It provides an anti-inflammatory, soothing, pore-tightening and oxygenating action.

專門針對暗瘡、炎症及油脂分泌等皮膚問題，有效為肌膚注氧，收細毛孔，令皮膚回復平滑幼嫩。

30 ml - P.code 46040 ICEA 227 BC 083

Vitagoji-Forever Young 有機杞子駐顏美肌液

Drops with super organic Goji Berry, antioxidant power against the signs of aging and highly nourishing, thanks to the precious organic baobab oil. Since the first application of few drops, your skin will be rejuvenated, more bright and smoothed. Fragrance free. Excellent base for makeup.

蘊含珍貴的有機杞子萃取和有機猴麵包油成份，不含香料，有效抗衰老及滋養肌膚，令皮膚再生及亮白嫩滑，特別適合做妝前打底霜。

15 ml - P.code 46050 ICEA 227 BC 086

Recovery Serum 有機全效修復精華

100% organic serum with excellent anti-inflammatory and skin healing properties, it also has strong oxygenating, cell-regenerating, moisturising and collagen-stimulating action. Perfect on pimples, redness, sunburns, burns, couperose and insect bites. Fragrance free.

百份百有機精華素，有效抗炎及為肌膚注氧，更新皮膚細胞及補充水份，刺激肌底骨膠原。適合暗瘡、泛紅、日曬及蚊叮蟲咬等皮膚。

30 ml - P.code 46030 ICEA 227 BC 044

Face Argan Elixir 有機堅果美顏液

100% organic argan oil with nourishing, emollient, anti age and elasticizing properties, it gives a light and fresh aspect. Used daily is a valuable aid against skin aging. It's absorbed quickly. Fragrance free.

蘊含百份百有機堅果油成份，瞬間被肌膚吸收，可滋養及軟化膚質，有效抗衰老及增加皮膚彈性。

30/50 ml - P.code 41030/31 ICEA 227 BC 034

Protective Lip Butter 有機修護潤唇膏

100% Organic lip butter, rich in precious organic ingredients as shea butter, avocado oil and jojoba oil, with protective, regenerating, nourishing and hydrating properties. Available in three fragrances, to satisfy the different requests: orange, peach & apricot and mint.

百份百有機潤唇霜，蘊含乳木果、牛油果油、祖祖巴油成份，可滋潤肌膚及補充水份，有3種香味選擇，包括香橙、蜜桃及杏，薄荷等香味。

5 ml - P.code 46004/5/6 ICEA 227 BC 088

Firming Breast & Buttocks Serum 有機健胸緊緻精華

Organic serum with high toning and firming power thanks to the baobab fruit extract and the others organic active ingredients. Apply daily with a vigorous massage will allow you to get exceptional results.

有效緊緻肌膚的胸部精華素，蘊含猴麵包提取物及其他有機活躍成份，配合按摩可發揮最佳效果。

100 ml - P.code 46020 ICEA 227 BC 095

Body Argan Elixer 有機堅果美肌液

Organic argan oil with toning, elasticizing and anti stretch marks properties. It is absorbed quickly without leaving any trace of grease. Also ideal to strengthen the nails and to nourishing the hair with wraps.

蘊含有機堅果油成份，有效降紅及增強皮膚彈性，亮白肌膚，可令指甲更堅韌，滋養頭皮及膚質。

50/100 ml - P.code 41070/711 ICEA 227 BC 057

Hydrating Body Oil 有機倍潤身體精油

100% organic oil, excellent as after shower/bath hydrating and nourishing cosmetic. Due to the high content of orange essential oil it does not leave greasy residues and gives the skin a healthy, luminous and smooth appearance. Excellent also used as massage oil.

百份百有機成份的身體護理油，於沐浴後使用，可滋養及平滑肌膚，其有機橙花油成份令皮膚潤而不膩。

200 ml - P.code 42081 ICEA 227 BC 054

Cellulite Cream 有機纖體消脂霜

Body cream with high content of horse chestnut and burdock extracts that help the fluids drainage, reactivates peripheral circulation, improves skin elasticity and strengthens capillary vessel walls. Apply daily with a vigorous massage will allow you to get exceptional results.

蘊含馬栗及牛蒡提取物成份的身體護理霜，可去水腫及促進皮膚循環系統，增強皮膚彈性，配合按摩可發揮最佳效果。

200 ml - P.code 44021 ICEA 227 BC 001

Restless Legs Cream 有機美腿舒倦更生霜

This cream with high organic active concentration is a great help in case of edematous legs, hot with difficult blood circulation, legs with fragile capillaries, legs with stretch marks and dull tissue, lower limbs with imperfections such as water retention.

蘊含高度有機活躍成份，針對雙腿常見問題，有效去水腫及減淡疤痕，促進血液循環。

200 ml - P.code 44081 ICEA 227 BC 077

Revitalizing Scrub 有機豐營透白磨砂霜

Scrub with an effective cleansing action, the synergy of almond shell micro granules and organic argan oil, removes dead skin cells and promotes cell turnover, while maintaining skin hydration.

具有強效清潔作用的磨砂，含有杏核殼及有機摩洛哥堅果油成份，有效去除肌膚死皮，回復細胞健康，補充皮膚水份。

200 ml - P.code 41081 ICEA 227 BC 040